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BRMG-KSiB-II.0012.4.2016 
 

PROTOKÓŁ NR 30–4/2016 
 

z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu 31 marca 2016 roku, a rozpoczęło się o godz. 8.30, w sali nr 003 w 
Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Na stan sześciu (6) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięć osób (5), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Nieobecny: radny Jerzy Milewski. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i nr 2 
do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 30 posiedzenie Komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został w terminie regulaminowym drogą 
elektroniczną wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 623.  
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk nr 624.   
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Następnie Przewodniczący poinformował, że do Komisji został skierowany do 
zaopiniowania projekt uchwały: 

• w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
publicznych, których zarządcą jest Prezydent Miasta Gdańska na cele 
niezwiązane z budowa, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 
- druk nr 626.      

Zaproponował, aby był on omawiany w pkt 2A porządku posiedzenia. 
Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad:  
4 za – jednogłośnie 
              
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku 
posiedzenia ze zmianą. 
Głosowanie:  
5 za – jednogłośnie 
 

PUNKT – 1 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 623 + Autopoprawka.            
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 marca 2016 r. - BRMG-S.0006.71.2016). 
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Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska, przedstawiła projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem. Zgłosiła również ustną Autopoprawkę. Powiedziała: 
Proszę państwa między przysłaniem Państwu projektu uchwały Wieloletniej 
Prognozy Finansowej i budżetu zostały uruchomione rezerwy celowe m. in. na 
jednostki pomocnicze. Też otrzymaliśmy prawie 800 tys. dotacji z budżetu państwa 
na realizację zadań zleconych i w związku z tym jest Autopoprawka, która zwiększa 
dochody i wydatki budżetu miasta, czyli taka sprawa, jak ja ją nazywam, 
techniczna.  
Natomiast do Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadzamy dwa 
przedsięwzięcia. Jedno przedsięwzięcie ma odzwierciedlenie w budżecie. Dotyczy 
rewitalizacji dawnego zespołu Sierocińca wraz z adaptacją do nowych funkcji 
kultury i turystyki. Są to obiekty zlokalizowane przy ulicy Sierocej, czyli prace 
konserwatorskie będą dotyczyły głównego budynku Sierocińca przy ul. Sierocej 6, 
budynku bocznego Sieroca 8 oraz odbudowę budynku dawnej szkoły wraz z 
otoczeniem. Prace przewidziane są na okres 2 lat. W roku 2016 przewidziane jest 
pozyskanie dokumentacji i przeprowadzenie badań. To są prace przygotowawcze 
do realizacji rewitalizacji w roku 2017 łącznie kwota 5 mln zł. Też będziemy 
składać projekt do POiŚ o dofinansowanie zewnętrzne w wysokości 80%. Oczywiście 
też w tych kwotach są przewidziane środki związane z wyposażeniem obiektów w 
związku z nadaniem nowych funkcji. W tych obiektach zrewitalizowanych będą 
przewidziane pomieszczenia związane z twórczością Daniela Chodowieckiego i 
Güntera Grassa. Będą realizowane w tych obiektach funkcje związane z 
konferencjami i z edukacją artystyczną, zajęciami oraz prezentację prac tych 
dwóch artystów, ale też innych artystów nawiązujących do tej twórczości.  
Drugie zadanie. Wystąpiła Bazylika Mariacka o dofinansowanie jako wkład własny 
do projektu związanego z rewitalizacją Bazyliki Mariackiej. Konkretnie dotyczy 
renowacji posadzek Bazyliki Mariackiej, renowacji głównego ołtarza, drzwi 
zewnętrznych Domu Ferberów i elewacji zewnętrznej tego obiektu. Bazylika stara 
się o dofinansowanie z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w wysokości 
85%. Koszt całego przedsięwzięcia to 20 mln zł. 17 mln zł byłoby pozyskane z 
Ministerstwa, 1 mln zł będzie to wkład własny Bazyliki i 2 mln zł wystąpiła Bazylika 
z prośbą do miasta o dofinansowanie w ciągu 4 lat od roku 2017 po 500 tys. zł.      
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Tak. Pani Skarbnik krótko. Cieszę się, że też pan Prezydent jest z nami, bo pewnie 
też będzie mógł coś powiedzieć na ten temat, bo zdaje się, że w tym obiekcie na 
Sierocej to są mieszkania komunalne. Ile tam osób mieszka i czy już coś z tym 
robimy czy na razie jeszcze czekamy?  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Już pani dyrektor Majewska przygotowuje mieszkania, do których będą 
wykwaterowane te osoby zamieszkałe.  
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Ile tam jest mieszkań?  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tam są chyba 4 mieszkania.  
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Pan Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
komunalnej 
4 mieszkania z tytułem do lokalu. Pozostałe osoby nie mają tytułu, czyli następuje 
po prostu wymiana na inny lokal. Tym pozostałym osobom zostały zaproponowane…  
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Ile jest tych pozostałych? Tam chyba więcej jest niż 4?  
 
Pan Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
komunalnej 
4 rodziny mają tytuł do mieszkania, czyli tak naprawdę musimy w sposób 
polubowny się z nimi dogadać, żeby dobrowolnie opuściły. Już wiedzieliśmy, że ten 
obiekt będzie docelowo zmieniał funkcje, żeśmy nie przedłużali po prostu tam 
tytułów prawnych do tych lokali. Czyli tym osobom zostały złożone oferty innych 
lokali i są w tej chwili prowadzone rozmowy, ale nie ma tam jakiś newralgicznych…  
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
A ile tam jest tych innych mieszkań?    
 
Pan Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
komunalnej 
Mówię o 4 osobach z tytułami prawnymi. W tej chwili wszystkich mieszkań nie 
jestem w stanie powiedzieć.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji  
Chyba nie więcej niż 15, bo tak mówiła pani dyrektor wczoraj na Komisji Kultury. 
Nie wiem, czy dobrze powtarzam, ale nie więcej niż 15.    
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Jeszcze jedno pytanie. Może tak trochę za bardzo w przyszłość wybiegamy, ale kto 
będzie tym obiektem zarządzał? Jakaś instytucja kultury?   
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak. To będzie podporządkowane instytucji kultury. Jeszcze nie zapadła decyzja 
czy to będzie odrębna instytucja kultury, czy to będzie podporządkowane 
istniejącej instytucji kultury. Tego jeszcze nie przesądzono.  
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Super. Trzeba coś z tym zrobić. Myślę, że to też ożywi jakoś ten fragment miasta, 
bo jednak nieopodal Muzeum II Wojny Światowej i Poczta. Bardzo dobrze. Piękny 
budynek.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania do WPF-u? Pani Skarbnik, czy ja 
dobrze zrozumiałem, że Autopoprawka jest do budżetu czy do WPF-u też?  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
I do tego i do tego, ponieważ rok 2016 jest elementem tabeli.  
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Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 623 wraz z Autopoprawką.  
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 623 + Autopoprawka.(Opinia nr 30-4/138-19/2016).  
 

PUNKT – 2 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok  – druk nr 624 + 
Autopoprawka.              
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 marca 2016 r. - BRMG-S.0006.72.2016). 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska, przedstawiła projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem. Przy omawianiu pkt poprzedniego została zgłoszona 
ustna Autopoprawka do tego projektu uchwały.  
Proszę państwa tak jak powiedziałam, w projekcie budżetu są zarezerwowane 
środki 1 mln 300 tys. zł na renowację tego obiektu przy ul. Sierocej, a środki 
pochodzą z ponownego przeliczenia odsetek, które zaprojektowaliśmy w budżecie 
miasta Gdańska na rok 2016. Przewidzieliśmy oprocentowanie WIBOR w wysokości 
2%, natomiast w IV kwartale przewidzieliśmy wyższą stawkę 2,2%, ponieważ już 
minął I kwartał obecne oprocentowanie czyli WIBOR wynosi 1,64%, w związku z tym 
te oszczędności przeznaczamy właśnie na renowację tego obiektu, czyli 
przygotowanie dokumentacji. Przenosimy środki w wysokości 6 mln 200 tys. zł, 
które były zabezpieczone na drogi publiczne m. in. na uruchomienie tunelu pod 
Martwą Wisłą kwota 2 mln 500 tys. zł, pozostała kwota dotyczy oszczędności 
związanych z oczyszczaniem miasta w okresie zimowym. Oczywiście zabezpieczone 
zostały środki na koniec listopada i grudzień, gdyby spadły opady śniegu. Czyli 
łącznie te 6 mln 200 tys. zł zostaje przeniesione na oczyszczanie zatok 
postojowych, na mycie ekranów akustycznych, usuwanie przenośnych toalet, 
usuwanie martwych zwierząt z pasów drogowych, ale oczywiście przede wszystkim 
jest to oczyszczanie miasta. Natomiast 200 tys. zł zostaje przeznaczone na 
zadania, które realizuje, będzie realizował Ogrodnik Miejski w ramach 
zabezpieczonej kwoty 200 tys. zł zostaną wykonane nasadzenia sezonowe na 
kwietnikach miejskich m. in. przy Targu Węglowym. Będzie odbywać się akcja 
informacyjno – edukacyjna Mój Las, Łąki Kwietne oraz Zielona Edukacja. Dziękuję 
bardzo.     
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 624 wraz z Autopoprawką.  
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USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 624 + Autopoprawka. (Opinia nr 30-4/139-20/2016).  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Pani Skarbnik mam jeszcze takie pytanie dodatkowe. Kiedy będziemy wnosić środki 
związane z tą ustawą 500 plus? 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Te środki wnosimy Zarządzeniem Prezydenta, ponieważ dotacje celowe, które 
przychodzą są w kompetencji Prezydenta. Mogą być wnoszone Zarządzeniem.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
To znacznie podwyższy kwotę budżetu?   
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak. Już przychodzą te środki. Na pierwszy kwartał przewidujemy, że są 
wystarczające. Na pewno zabezpieczone będą z tego procentu, który przewidziany 
jest na zorganizowanie stanowisk pracy. Po raz pierwszy jak obejmuję pamięcią 
historię są zabezpieczone w całości środki na przygotowanie i prowadzenie tego 
zadania.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję.  
 

PUNKT – 2 A 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę Rady 
Miasta Gdańska w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcia pasa 
drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Prezydent Miasta Gdańska 
na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 
dróg – druk nr 626.              
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 marca 2016 r. - BRMG-S.0006.74.2016). 
 

Pan Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
komunalnej przedstawił projekt uchwały. Powiedział: 
Szanowni Państwo w ramach proponowanej uchwały chcielibyśmy dokonać zmiany 
stawek za dwie kategorie: za stoiska handlowo – usługowe i za ogródki sezonowe. O 
ile stoisko handlowo – usługowe czyli zazwyczaj to są okulary przed witrynami, czy 
pocztówki, tego typu sprawy. Nie jest to temat, który budzi większe kontrowersje, 
emocje, bo zazwyczaj to jest metr, dwa m² takie stoisko zajmuje. Tutaj jest 
wzrost tej stawi z 2 zł na 3 zł, o tyle w przypadku ogródków sezonowych naturalnie 
ta dyskusja jest, była i była też szeroko prowadzona z restauratorami. Dotychczas 
na terenie miasta Gdańska mieliśmy w zasadzie 3 stawki. Stawka podstawowa to 



6 
 

była stawka 60 groszy na drogach gminnych i powiatowych i 1,20 zł na drogach 
wojewódzkich i krajowych. Natomiast z tych stawek był pewien wyjątek dotyczący 
sytuacji Głównego i Starego Miasta i w sytuacji związanej z funkcjonowaniem 
ogródków poza sezonem. Czyli mieliśmy sytuację taką, że tam, gdzie jest 
największy ruch turystyczny, gdzie się odbywa największy ruch turystyczny, gdzie 
te ogródki mają szansę w najwyższym stopniu być wykorzystane komercyjnie, 
oplata za ich posiadanie za m², za ich usadowienie w drodze publicznej wynosiła 25 
groszy. Natomiast na pozostałym terenie na terenach dróg gminnych i powiatowych 
było 60 groszy i na terenie dróg wojewódzkich i krajowych to było 1,20 zł. I stąd 
były pewne absurdy tego rodzaju np., że na ul. Opata Rybińskiego, która jest drogą 
wojewódzką, która jest ważna z punktu widzenia rewitalizacji Oliwy najemcy lokali 
gastronomicznych musieli płacić stawkę 1,20 zł za m² ogródka, a na terenie 
Głównego Miasta, gdzie udało się przeprowadzić proces ożywienia przez ostatnie 
półtora  dekady ta stawka wynosiła jedynie 25 groszy. Podobna sytuacja dotyczyła 
końca ul. Hallera, ale tam przynajmniej w sezonie letnim rzeczywiście jest dosyć 
duże obłożenie. Sami państwo widzicie, że ta sytuacja mogła budzić pewne 
niesprawiedliwości, pewne negatywne emocje i postanowiliśmy, że podejmiemy 
rozmowy z restauratorami, żeby tą sytuację wyprostować. Historycznie powiem, że 
to miało pewne swoje ratio legis wtedy, kiedy było uchwalane w 2003 roku jeszcze 
za wiceprezydentury wiceprezydenta Lewny, chodziło o to, żeby ożywić Główne i 
Stare Miasto. Dzisiaj myślę, że każdy z nas, który żyje w Gdańsku widzi, że to 
Główne, Stare Miasto jest ożywione, a na pewno jest bardziej ożywione niż te 
tereny, o których wcześniej wspomniałem. Stąd wystąpiliśmy do restauratorów z 
propozycją pewnego dialogu. Nasza pozycja wyjściowa mówiła tak, że jesteśmy za 
tym, żeby na terenie Głównego i Starego Miasta wprowadzić stawkę 1,50 zł za m² 
za dzień, a na terenie pozostałej części miasta wprowadzić stawkę 1,20 zł. 
Proponowaliśmy, żeby ta stawka obowiązywała przez cały rok. Ponieważ uznajemy, 
że trzeba prowadzić dialog, w tego typu sprawach konieczny jest dialog i możemy 
to uznać za pewien imperatyw, w związku z czym prowadziliśmy te rozmowy. 
Spotkaliśmy się z ok. 40 restauratorami. Myśmy wysłali szeroko zaproszenia do 
różnych restauratorów z Głównego i Starego Miasta, ale też spoza Głównego i 
Starego Miasta i te propozycje nasze przedstawiliśmy. W ramach tego dialogu 
wyłoniła się pewna reprezentacja restauratorów i w dalszej części tego dialogu 
prowadziliśmy rozmowy z tą reprezentacją. I na czym stanęło i to jest 
przedmiotem dzisiejszej uchwały. Proponujemy docelowo, aby podstawową stawką 
na terenie Miasta Gdańska było 60 groszy za m² niezależnie od tego, czy droga jest 
drogą krajową, wojewódzką, powiatową czy gminną, bo z punktu widzenia 
prowadzenia biznesu gastronomicznego nie ma to żadnego znaczenia. Natomiast na 
terenie Głównego Miasta w sezonie i tu też warto podkreślić sezon. Na Klubie 
Platformy pewną pomyłkę popełniłem, więc dlatego chciałbym też to wyprostować. 
Sezon traktujemy nie tak jak to było w poprzedniej uchwale, bo w poprzedniej 
uchwale sezon zaczynał się na początku maja, a kończył się na koniec października. 
My proponujemy, żeby ten sezon był ograniczony do 4 miesięcy. I tu sprostowanie 
wobec radnych Klubu Platformy Obywatelskiej, czyli od czerwca do września, czyli 
czerwiec, lipiec, sierpień, wrzesień, czyli dobrowolnie jako inicjatorzy tej uchwały 
rezygnujemy z dwóch miesięcy sezonu, który był w pierwotnej uchwale i też 
rezygnujemy z pozostałej części roku, bo przypominam, że pierwotne nasze 
założenie dotyczyło całej części roku i w tym sezonie tzw. high season 
proponujemy, żeby ta stawka docelowo wynosiła 1,20 zł. Żeby ta zamiana nie była 
na tyle drastyczna proponujemy, aby wprowadzić stawki przejściowe i to też był 
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postulat restauratorów i my się tutaj przychyliliśmy, żeby poza sezonem i na 
pozostałej części poza Głównym i Starym Miastem w tym roku jeszcze wprowadzić 
stawkę 40 groszy za m², a w sezonie 1 zł za teren Głównego i Starego Miasta. 
Uważamy, że jest to pewne wyprostowanie sytuacji, która miała pewną swoją rację 
historyczną, dzisiaj tej historycznej racji już nie ma i bardzo proszę o pozytywną 
opinię dla tej uchwały.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały. Czy są pytania, pomimo tego, że pan Prezydent chyba już o 
wszystkim powiedział?  
 
Pan Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
komunalnej 
Nie o wszystkim. Nie powiedziałem o stawkach w innych miastach. Warto to 
przytoczyć.            
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
To już na sesji pan nam powie.  
 
Pani Dorota Dudek – członek Komisji 
Jeżeli chodzi o te drogi to się stawka de facto zmniejsza, bo jedna zostaje na tym 
samym poziomie 60 groszy, a ta ze 1,20 zł schodzi do 60 groszy, tak? 
 
Pan Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
komunalnej 
Dla części dróg czyli dla dróg wojewódzkich i krajowych tam było 1,20 zł będzie 
docelowo 60 groszy.  
 
Pani Dorota Dudek – członek Komisji 
Ta druga zostaje na tym samym poziomie.  
 
Pan Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
komunalnej 
Czyli ożywiamy wszystko to co trzeba ożywiać.  
 
Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 626. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Piotra Grzelaka – Zastępcę Prezydenta Miasta 
Gdańska ds. polityki komunalnej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 
głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 626. (Opinia nr 30-4/140-
21/2016).  
 

 
 



8 
 

PUNKT – 3 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Nie było wolnych wniosków, ani spraw wniesionych, w związku z tym 
Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 
 
Koniec -  godz.9:00. 
 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Strategii i Budżetu RMG 

 
 

Piotr Borawski 
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